

《单词百科:fowler是什么意思?fowler怎么发音?fowler的解释和用法》

英语单词fowler是什么意思?fowler怎么读?fowler怎么发音?简答网为您整理了fowler的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



fowler怎么读

fowler的读音:['fa l]

fowler的意思

1、n.捕野禽者;

fowler的双语例句

1、 To clarify some grammatical doubts, the young wrote to H. Fowler, the lexicographer who produced the "Concise English Dictionary".

为了探索英语，那年轻人给《简明英语词典》的主编H-Fowler写了封信。

2、Leeds had rejected Liverpool's original asking price of 15 million for Fowler.

利物浦原为科拿开价一千五百万镑,遭列斯拒绝.

3、You needn't worry; I'll be ready to greet them. Meanwhile I'm off to discuss the Fowler's party with Felix.

你不必担心,我会招呼他们的。其间,我还要去跟费利克斯商量一下福勒举办聚会的事。

4、Former England international Robbie Fowler has agreed to join Cardiff City.

前英格兰国脚罗比福勒已经同意加盟加的夫城队了.

5、Deals with the nonlocal boundary value problems for an Emden-Fowler type equation.

考虑Emden-Fowler型方程的非局部边值问题.

6、The fowler's pipe sounds sweet until the bird is caught.

捕禽人笛声悠扬,直吹得鸟儿落网.

7、Martin Fowler: You do? I don't think you necessarily need to.

马丁: 哦,你是这样做的吗?我认为你没必要这样做.

8、The nurse puts Mr. Hope in a semi-Fowler's position.

护士把贺普先生调整成半坐卧姿势.

9、Fowler later always invited him to write for several English newspapers.

从此,Fowler长期约他在英国报刊上撰文.

10、Some invitations sound like the fowler's whistle to the quail.

有些邀请听起来像猎捕鹌鹑的口哨声.

11、Fowler later invited him to write for several English newspapers.

从此,fowler长期约他在英国报刊上撰文.

12、Martin Fowler : That's the notion of where unit testing originally came from.

MartinFowler:这是关于单元测试由来的解释.

13、For example, some FLASH products use CHE and others use Fowler-Nordheim tunneling.

例如, 一些FLASH用CHE方式,另一些用(Fowler-Nordheimtunneling)方式.

14、He looked at Fowler , who was standing stiffly a few feet from him.

他望着弗勒, 弗勒硬挺挺地站在一边,离他有几尺远.

15、I have to give a mention to Robbie Fowler.

接下来我将提到的是罗比.福勒.

以上是简答网为您整理的fowler怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于fowler的用

法、fowler的释义、fowler的相关详情请点击 : <https://dict.jiandongshicai.cn/fowler>